
PROTOKÓŁ Nr 4/2015 
przebiegu   posiedzenia stałej  Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych  

z  dnia  18 marca 2015 r. 
 
 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie  Urzędu Miasta Zielona  
Górze przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41,  początek godzina 12.30. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury, Sportu i 
Rekreacji oraz  Spraw Społecznych  radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum ,w składach poszczególnych komisji Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach:  Panią Urszule 
Podgajną Kierownika Biura  Ochrony Środowiska, Pania Małgorzatę Maśko- Horyza Kierownika Biura 
Planowania Przestrzennego, Pana Jarosława Szczęsnego z Departamentu Przedsiębiorczości i Gospodarki 
Komunalnej, Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Sebastiana 
Jagiełowicza,  Kierownika Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała,  Panie i Panów  radnych.  
 

Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji  powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek 
posiedzenia, nie mniej jednak, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Przewodniczący Zarządu zwrócił się z prośbą do radnych o wyrażenia zgody na wprowadzenie do porządku 
posiedzenia projektów uchwał w sprawach: 
 1)zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia  do realizacji opracowania pn.”Plan gospodarki 
niskoemisyjnej dla miasta Zielona Góra na lata 2014-2020 -druk nr 147, 
2)opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności  za 

usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania – druk nr 148. 

 

Więcej zmian do porządku nie zgłoszono. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński zgłosił wniosek aby projekty uchwał były przekazywane w ustawowym terminie, 
nie można głosować nad uchwałą, którą otrzymało się pięć minut przed posiedzeniem Komisji, zwłaszcza 
kiedy treść uchwały jest bardzo obszerna. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że nie mamy wpływu na to kiedy projekty zostały nam 
przekazane. 
 
Prowadzący poprosił o przegłosowanie zaproponowanej zmiany. 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący  powiedział, że pierwszy  projekt uchwały wydania opinii w sprawie przyjęcia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra-
druk nr  135. 
Pan Jarosław  Szczęsny powiedział, że przyjęcie Programu jest wymogiem ustawowym, w naszym 
przypadku  na rok 2016  na utrzymanie schroniska dla zwierząt przeznaczona jest  w budżecie kwota 660 
tys.zł. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał, czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Po dyskusji,.prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji 
o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
 
 
 



 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
2/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie  nadania nazwy rondu w Zielonej Górze-druk nr 136. 
Prowadzący posiedzenie  odczytał projekt uchwały i spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu. 
 
13/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji opracowania pn.”Plan gospodarki 
nisko emisyjnej dla miasta Zielona Góra na lata 2014- 2020-druk nr 147. 
 
Pani Urszula Podgajna, Kierownik Biura Ochrony Środowiska omawiając projekt uchwały podkreśliła , że 
Plan został uchwalony w czerwcu 2015 roku, obecny projekt zwiany jest z wprowadzeniem do Planu nowych 
zadań inwestycyjnych. 
 
Po dyskusji w której głos zabrali radny Krzysztof Wołczyński oraz radna Dorota Bojar, zgłoszono propozycję 
zorganizowania spotkania z przedstawicielami WFOŚ, celem omówienia propozycji dofinansowania 
omawianych spraw. 
 
Pani Urszula Podgajna oświadczyła, że nie widzi problemu w zorganizowaniu spotkania z radnymi Dzielnicy. 
  
Po dyskusji,.prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji 
o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 



 
 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
8/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie opinii o projekcie uchwały  w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
Projekt uchwały omówił przedstawiciel Departamentu Przedsiębiorczości i Gospodarki Komunalnej  Pan 
Jarosław Szczęsny. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  10 osób nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   9 osób nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
 
Prowadzący posiedzenie oświadczył, że z uwagi na późną godzinę wnioskuję aby pozostałe projekty uchwał 
przenieść na obrady Sesji. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

 
Protokołowała         Przewodniczący Komisji 
                                                                     
…………..…        …………………..                                                                      
 Ewa Fogiel                                                                             Jerzy  Żetecki 
 
 
 


